
Beste griffier, beste Wouter, 
 
Voor mij is het de eerste keer dat ik contact zoek met de gemeenteraad. Ik weet dus ook niet 
of ik op het juiste adres zit. 
Ik heb een vraag over dit besluit: https://zoek.officielebekendmakingen.nl/gmb-2022-
181487.html 
 
Mijn vraag is, wordt er bij een besluit ook het dierenwelzijn meegenomen (dus de direct 
belanghebbenden (“al” zijn het dieren))? Of wordt er alleen technisch gekeken? 
Hoe zijn de omstandigheden voor de paarden én honden? Binnen en buiten? In de zomer en 
in de winter? De weides? 
Hoe wordt er met de dieren om gegaan? 
Hoe is de verzorging? 
 
Dat soort vragen …wordt dat meegenomen en zijn alle raadsleden hiervan op de hoogte? 
 
Dat is mijn vraag. 
 
Met vriendelijke groet, 
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